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Geacht college, 
 
Hierbij bieden wij u de Kaderbrief 2020-2023 Regio Foodvalley aan. Op 7 december 2018 heeft het 
regiobestuur de kaderbrief vastgesteld. In de Wgr is het instrument van de kadernota geïntroduceerd 
en in het amendement op onze Gemeenschappelijke Regeling is bepaald dat de raden uiterlijk op 15 
januari van elk jaar een kaderbrief ontvangen. De colleges worden verzocht de kaderbrief voor 
wensen en bedenkingen aan te bieden aan de gemeenteraden 
 
Context 
Grondslag van Regio Foodvalley is de Strategische Agenda 2014-2018. Een externe commissie, 
onder leiding van de heer Gijs Eikelenboom (commercieel directeur van Denkavit en voorzitter van de 
Barneveldse Industriële Kring) is momenteel bezig om een nieuwe Strategische Agenda 2020-2025 
op te stellen. De Strategische Agenda wordt rond komende zomer ter vaststelling aangeboden aan de 
gemeenteraden van Regio Foodvalley. Mede hierom is deze kaderbrief beleidsarm, immers, de 
nieuwe Strategische Agenda zal de koers van de regio nader bepalen.  
 
Deze kaderbrief moet ook gelezen worden in de context dat wij, als Regio Foodvalley in 
samenwerking met de provincies Gelderland en Utrecht, Wageningen University en Research, 
Universiteit Utrecht, LTO Gelderse Vallei en VNO-NCW, uitgenodigd zijn om een Regio Deal met het 
kabinet te sluiten. Het kabinet reserveert € 20 miljoen voor de Regio Deal Foodvalley. In 2019, maar 
mogelijk doorlopend in 2020 zullen wij hier zowel bestuurlijk als ambtelijk intensief mee bezig zijn. 
Mogelijk heeft de inzet die hiervoor geleverd moet worden effect op onze andere werkzaamheden. 
Vanzelfsprekend houden wij u hiervan op de hoogte.  
 
Inhoud 
Met deze kaderbrief bereiden wij ons voor op de begroting van Regio Foodvalley. De gemeentelijke 
bijdragen maken het mogelijk dat het Bureau Regio Foodvalley de samenwerking tussen de 
gemeenten en in de Triple Helix kan ondersteunen. Maar in deze kaderbrief wordt ook nader ingegaan 
op de huidige werkprogramma’s van de overheidssamenwerking. Het zijn programma’s die ons 
binden, maar die niet onderdeel zijn van de regiobegroting. Zoals met de raden afgesproken vinden 
wij om redenen van transparantie het wel gewenst u inzicht te geven in wat wij - met elkaar - regionaal 
doen. De raden worden dan ook gevraagd in hun eigen begrotingscyclus rekening te houden met de 
bijdragen die gemoeid zijn met de werkprogramma’s.    
 
Financiering 
In de kaderbrief wordt voortgebouwd op de meerjarenbegroting van het afgelopen jaar, behoudens 
reguliere prijsindexatie. Overige begrotingsaanpassingen zijn nu niet opgenomen; mogelijk dat de 
nieuwe Strategische Agenda wel om begrotingswijzigingen vraagt.  
 
Governance 
Tot slot nog een enkel woord over de rol van de raden in de governance van Regio Foodvalley en de 
activiteiten die wij binnen en buiten formele kaders voorzien om onze samenwerking te bestendigen. 
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De raden 
Wij zijn ons zeer bewust van de rol van de raden voor de intergemeentelijke samenwerking. De vijf 
instrumenten die vastgelegd zijn in GR RFV en/of unanieme raadsbesluiten zijn:  
1. De Kaderbrief 2020-2023 waarvoor wij naar uw wensen en bedenkingen vragen.  
2. De Meerjarenbegroting 2019-2022 waarin wij verantwoording afleggen over de wensen en 

bedenkingen. Raden kunnen zienswijzen indienen tegen de Meerjarenbegroting.     
3. De Jaarrekening 2018 sturen wij u als concept in april en voorzien van de accountantscontrole ter 

kennisgeving toe voor half juni. 
4. Een voortgangsrapportage sturen wij u ter kennisgeving toe op twee momenten in het jaar. 
5. De Strategische Agenda  2020-2025 waarvoor wij u te zijner tijd instemming vragen. 
Daarnaast hebben wij in de begroting een Regiotour, twee raadsinformatieavonden en een bespreking 
Kaderbrief opgenomen in onze jaarplanning. Op 21 januari 2019 hopen wij met u in gesprek te gaan 
over de kaderbrief. Een uitnodiging daarvoor volgt separaat. 
 
De Regiocommissie 
U heeft bij raadsbesluit de regiocommissie in het leven geroepen.  Wij waarderen het bijzonder dat 
daarmee afstemming tussen de raden onderling en raden en regiobestuur wordt bevorderd. 
Vanzelfsprekend bespreken wij graag (het proces van) de kaderbrief, begroting en jaarrekening in het 
komende jaar. Ook willen wij graag de halfjaarlijkse voortgangsrapportage “Groei” met de 
Regiocommissie bespreken. Wij zijn zeer benieuwd of deze manier van voortgangsrapportage voor de 
raden voldoende handvatten bevat.   
 
Tot slot 
Via deze weg bedanken wij een ieder die op welke wijze dan ook heeft bijgedragen aan de  
Kaderbrief 2020-2023. Wij zijn benieuwd naar de eventuele wensen en bedenkingen vanuit de raden. 
Vanzelfsprekend kunt u een beroep doen op onze secretaris-directeur om de kaderbrief te komen 
toelichten. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens het regiobestuur Regio Foodvalley, 
 
 
 
 
Gert Boeve,    René Verhulst, 
secretaris-directeur   voorzitter 
 


